
Van: Bestuur VVC-Vught 

Martinilaan 8, 5262 BR Vught 

 

Aan: College van B&W van de gemeente Vught 

Postbus 10100, 5260 GA Vught 

 

Vught, 18 juni 2024 

Betreft: CPO-project Martinilaan & beachvolleybalveldjes 

cc: gemeenteraad Vught 

 

Geacht College van B&W, 

In het Klaverblad van woensdag 12 juni 2024 stond op pagina 7 een artikel over het CPO-project van 

zeven woningen voor 55-plussers bij de Martinihal. In dit artikel heeft Habitat het over de 

voorbereiding van de opdracht ten behoeve van de bouw van de woningen, hierbij vertelt men wel dat 

er nog geen uitgewerkt bouwplan is. 

Achter de Martinihal ligt op dit moment twee beachvolleybalvelden die door onze vereniging bij mooi 

weer gebruikt worden om ook buiten te kunnen trainen met beachvolleybal. Daarnaast gebruiken wij 

het grasveld achter de Martinihal ook voor de organisatie van onder meer jeugddagen. Onderstaande 

afbeelding (figuur 1) toont de ligging van de huidige beachvolleybalvelden. 

 

Figuur 1: Satelietfoto 2024 van Martinihal 

Nu weten wij dat de grond op dit moment in eigendom is bij de gemeente Vught en we dit nu fijn 

kunnen gebruiken als beachvolleybal mogelijkheid. Bij de bouw van de extra sporthal bij de Martinihal 

zijn de beachvolleybalvelden al verplaatst naar huidige locatie (zie figuur 2).  



 

Figuur 2: Satelietfoto 2017 van Martinihal 

Wij schrijven u deze brief om onze zorgen te uitten over de voorgenomen ontwikkeling van woningen 

achter de Martinihal. Laat duidelijk zijn dat wij als bestuur niet tegen de woningen zijn die Habitat wil 

realiseren, maar wij maken ons zorgen over het verdwijnen van de faciliteiten achter de Martinihal. Dit 

zou namelijk betekenen dat er in Vught een stuk sportfaciliteit verdwijnt. Dit terwijl sportparticipatie en 

sport in de openbare ruimte de laatste jaren in Nederland steeds meer onder druk komt te staan. Het 

zou zonde zijn voor VVC en de Vughtse bevolking dat deze sportfaciliteiten zouden verdwijnen. 

Graag zouden wij op de hoogte gebracht willen worden over de huidige stand van zaken met 

betrekking tot dit project en willen graag participeren gedurende dit traject. Wij geloven dat het 

mogelijk is om én zeven seniorenwoningen te realiseren, én de mogelijkheid te kunnen behouden 

voor VVC om bij mooi weer te blijven beachvolleyballen. En wij zijn ook bereid om hierover mee te 

denken. Het is namelijk ook gelukt na de bouw van de extra sportzaal de veldjes ruimtelijk in te 

passen achter de Martinihal. 

Wij vernemen graag van u. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens het bestuur van VVC-Vught: 

Rik van Woesik, voorzitter 




